
PROTOKÓŁ  NR  0063/1/2-11/08 
z posiedzenia Komisji Gospodarki Miejskiej  

w dniu 01.12.2008 r.  
 

Obecni: 

Według załączonej listy obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 
Porządek posiedzenia: 

1. Budżet na 2009 rok. 

2. Wnioski i zapytania. 

3. Informacje Burmistrza. 

4. Sprawy bieżące. 

5. Przyjęcie Protokołu Nr 0063/1/2-10/08 z posiedzenia komisji                                         

w dniu 18.11.2008 r. 

 
Przewodniczący komisji – Andrzej Bibrzycki przywitał zaproszonych gości oraz 

Burmistrza, Zastępcę Burmistrza i członków komisji. 

Stwierdził, że posiedzenie komisji zostało zwołane prawidłowo oraz obecnych jest 

ponad 50% członków komisji wobec tego może ona podejmować wiążące wnioski. 

Następnie przedstawił wyżej podany porządek posiedzenia i poinformował o 

propozycji uzupełnienia porządku posiedzenia o dodatkowy projekt uchwały w 

sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz 

opróżniania zbiorników bezodpływowych  na terenie gminy Bieruń. 

Zwrócił się do członków komisji o przystąpienie do głosowania za wprowadzeniem                     

w/w projektu uchwały do porządku posiedzenia. 

W wyniku głosowania oddano 9 głosów za. 

 
Z kolei członek komisji J. Penczek zaproponował wprowadzenie do porządku 

posiedzenia tematu związanego z odbiorem makulatury  na terenie gminy Bieruń. 

 

Przewodniczący komisji – A. Bibrzycki zwrócił się do członków komisji o 

przystąpienie do głosowania za wprowadzeniem do porządku posiedzenia                       

w/w tematu. 

W wyniku głosowania oddano 7 głosów za, 1 wstrzymujący. 
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Wobec braku dalszych głosów i uwag Przewodniczący komisji uznał porządek 

posiedzenia  z przegłosowanymi zmianami za obowiązujący. 

 

Ad. 1. 

Burmistrz Miasta – L. Jagoda poinformował, że projekt budżetu na 2009 r. został 

przedłożony radnym 15.11.2008 r. 

Przypomniał, że dochody budżetu zostały zbilansowane na kwotę 48.273.570,- zł.                     

Natomiast planowane wydatki budżetu miasta wynoszą 56.153.323,- zł, w tym: 

bieżące – 44.563.626,- zł oraz majątkowe – 11.589.697,- zł. 

Różnica pomiędzy dochodami i wydatkami stanowi deficyt budżetu miasta, który 

zostanie pokryty przychodami pochodzącymi z wolnych środków, jako nadwyżki 

środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu miasta, w tym wynikających z 

rozliczeń kredytów i pożyczek w latach ubiegłych oraz zaciągniętych pożyczek z 

WFOŚ i GW. Udzielił dodatkowych szczegółowych informacji i wyjaśnień w 

powyższym zakresie. 

 

W czasie dyskusji, w której udział wzięli: Przewodniczący Rady – H. Skupień,                  

J. Wieczorek,  J. Juda, A. Baron, P. Major m. in.: 

a) zaproponowano wprowadzenie do załącznika nr 3 do projektu uchwały 

budżetowej na 2009 rok „Limity wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne 

w latach 2009-2012” następujących zadań bez nakładów finansowych: 

 ogrodzenie cmentarza przy ul. Soleckiej, 

 łącznik pieszo-rowerowy przy ul. Jagiełły-Budzyńskiej, 

 budowa ul. Soplicy, 

 brama wjazdowa do Bierunia od strony województwa małopolskiego, 

 budowa kanalizacji sanitarnej od ul. Dąbrówki do ul. Soleckiej, 

 koncepcja zagospodarowania terenów wokół SP Nr 3 (Orlik II), 

 uzupełnienie treści zadania nr 17 „Rozbudowa Świetlicy Środowiskowej przy                     

ul. Remizowej w Bieruniu Nowym” o zapis „wraz z zagospodarowaniem terenu                   

po byłej mleczarni”.  

 udrożnienie układu komunikacyjnego wokół starówki, 
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 dokończenie modernizacji dróg i chodników na starówce, 

 remonty dróg i chodników na osiedlu Chemików i Homera, 

 budowa ścieżki zdrowia w II części Grobli. 

 
b) zawnioskowano o wprowadzenie do projektu uchwały budżetowej na 2009 rok 

następujących zadań inwestycyjnych z nakładami finansowymi: 

 Dom Spokojnej Starości – 200.000,- zł, 

 remont ul. Węglowej – 700.000,- zł, 

 oświetlenie uliczne – 300.000,- zł, 

 
c) zgłoszono potrzebę przeznaczenia środków finansowych na remonty dróg,                               

ze szczególnym uwzględnieniem dróg na osiedlu przy ul. Granitowej i Węglowej. 

 

Komisja Gospodarki Miejskiej po analizie zgłoszonych propozycji oraz po dyskusji 

jednogłośnie, przy 12 głosach za, przyjęła następujące wnioski: 

 
Wniosek 1 

Komisja Gospodarki Miejskiej wnioskuje do Burmistrza o wprowadzenie do 

załącznika nr 3 do projektu uchwały budżetowej na 2009 rok „Limity wydatków na 

wieloletnie programy inwestycyjne w latach 2009-2012” następujących zadań bez 

nakładów finansowych: 

-  cmentarz przy ul. Soleckiej, 

-  łącznik pieszo-rowerowy Budzyńskiej-Jagiełły, 

-  ul. Soplicy, 

-  zagospodarowanie terenów wokół SP Nr 3, 

-  udrożnienie układu komunikacyjnego wokół starówki, 

-  modernizacja dróg i chodników na starówce, 

-  budowa ścieżki zdrowia w drugiej części Grobli, 

- remonty dróg i chodników na osiedlu Granitowa, Chemików i Homera,  

oraz uzupełnienie treści zadania nr 17 „Rozbudowa Świetlicy Środowiskowej przy                           

ul. Remizowej w Bieruniu Nowym” o zapis „wraz z zagospodarowaniem terenu po 

byłej mleczarni”.  
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Wniosek 2  

Komisja Gospodarki Miejskiej wnioskuje do Burmistrza o wprowadzenie do projektu 

uchwały budżetowej na 2009 rok następujących zadań inwestycyjnych z nakładami 

finansowymi: 

- Dom Spokojnej Starości – 200.000,- zł, 

- remont ul. Węglowej – 700.000,- zł, 

- oświetlenie uliczne – 300.000,- zł. 

 
Wniosek 3  

Komisja Gospodarki Miejskiej pozytywnie opiniuje projekt uchwały budżetowej na 

2009 rok z przegłosowanymi wnioskami. 

 

Ad. 4. 

1. Zastępca Burmistrza wniósł o zaopiniowanie następujących projektów uchwał: 

a) w sprawie dzierżawy gruntów gminnych w celu prowadzenia działalności 

handlowo-gastronomicznej, jako parkingi oraz pod uprawy rolnicze. 

Poinformował m. in., że nieruchomości, będące przedmiotem niniejszej uchwały 

były dotychczas użytkowane przez wnioskodawców na podstawie rocznych 

umów dzierżawy. Dotyczą gruntów    gminy Bieruń, na których zlokalizowano 

obiekty handlowo-gastronomiczne (przy ul. Warszawskiej), terenów 

wykorzystywanych jako parkingi (ul. Granitowa) oraz terenów 

wykorzystywanych dotychczas na cele rolnicze (przy ul. Oświęcimskiej                 

i ul. Kopańskiej). 

 
W czasie dyskusji, w której głos zabrali: A. Baron, J. Wieczorek, P. Major m. in.: 

- proponowano przyjąć jedną zasadę i odstąpić od dzierżawy terenów pod 

miejsca parkingowe,  

- zgłoszono wniosek, aby przegłosować wykreślenie z projektu uchwały 

przeznaczenie do dzierżawy części działki nr 589/118 o pow. 170 m2, 

 
Przewodniczący komisji – A. Bibrzycki zwrócił się do członków komisji o 

przystąpienie kolejno do głosowania za przeznaczeniem do dzierżawy działek 

położonych w Bieruniu, a wymienionych w powyższym projekcie uchwały, tj.: 
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- część działki nr 495/57 o pow. 30 m2 

w wyniku głosowania oddano: 12 głosów za 

- część działki nr 589/118 o pow. 170 m2 

w wyniku głosowania oddano: 8 głosów za, 1 przeciw, 2 wstrzymujące 

- działkę nr 613/118 o pow. 509 m2 

w wyniku głosowania oddano: 8 głosów za, 2 wstrzymujące, 1 przeciw 

- działkę nr 1552/11 o pow. 2325 m2 

w wyniku głosowania oddano: 11 głosów za 

- działkę nr 9 o pow. 3260 m2 

w wyniku głosowania oddano: 11 głosów za 

- działkę nr 10 o pow. 4410 m2 

w wyniku głosowania oddano: 11 głosów za 

 

Komisja Gospodarki Miejskiej w wyniku głosowania większością głosów, przy                       

10 głosach za, 2 wstrzymujących przyjęła następujący wniosek: 

 
Wniosek 4 

Komisja Gospodarki Miejskiej pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie 

dzierżawy gruntów gminnych. 

 
b) w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz 

opróżniania zbiorników bezodpływowych na terenie gminy Bieruń. 

 Udzielił dodatkowych szczegółowych informacji w powyższym zakresie. 

 
 W czasie dyskusji, w której głos zabrali: J. Wieczorek, A. Bogucka-Lysko,                

S. Ficek, Cz. Matyjasik, J. Penczek, S. Kulski oraz Przewodniczący Rady                     

– H. Skupień i Burmistrz Miasta m. in.: 

- zwrócono uwagę, że proponowane ceny za odbiór odpadów segregowanych 

są nie do przyjęcia przez mieszkańców, a 20% wzrost byłby i tak duży, 
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- zaproponowano, aby nowe stawki za odbiór odpadów segregowanych obniżyć                   

o połowę, 

- zasygnalizowano problem odbioru makulatury, 

- sugerowano pozostawienie cen za odbiór odpadów segregowanych na 

obecnym poziomie oraz zakupienie ze środków GFOŚiGW worków 

plastikowych i przekazanie ich BPIK Sp. z o.o., 

- zaproponowano, aby przygotować nowe propozycje stawek za odbiór 

odpadów segregowanych, 

- proponowano podniesienie ceny za odbiór worka plastikowego z odpadami 

segregowanymi do 2,- zł brutto, 

Komisja Gospodarki Miejskiej po dyskusji, w wyniku głosowania jednogłośnie, 

przy 12 głosach za, przyjęła następujący wniosek: 

Wniosek 5 

Komisja Gospodarki Miejskiej pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie 

określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości 

za usługi odbierania odpadów komunalnych  oraz opróżniania zbiorników 

bezodpływowych               na terenie gminy Bieruń w zakresie odbioru odpadów 

komunalnych niesegregowanych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych 

i transportu nieczystości ciekłych.  

Jednocześnie komisja wnioskuje do Burmistrza o przygotowanie nowych 

propozycji  w zakresie odbioru odpadów komunalnych segregowanych. 

 

2. W ramach spraw bieżących: 

a/ Radny J. Penczek poinformował o:  

- nie świecących reflektorach nad przejściem dla pieszych przy Gimnazjum Nr 1                       

w Bieruniu, 

- zapadniętych chodniku obok restauracji „Stylowa”, 

b/ Radny A. Baron poruszył sprawę udzielenia pomocy przez gminę Bieruń 

osobom poszkodowanym w wypadku autokaru w Serbii, 

c/ Rady J. Wieczorek wniósł o załatanie dziur w jezdni na środku skrzyżowania                          

ul. Chemików z ul. Krakowską, 
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d/ Radny A. Bibrzycki poruszył sprawę rurociągu z KWK „Piast” – Ruch I na 

KWK „Piast”  – Ruch II (dawniej KWK „Czeczott”), w tym podatku z tego tytułu 

na rzecz gminy Bieruń. 

 

 

Ad. 5. 

Protokół Nr 0063/1/2-10/08 z posiedzenia komisji  w dniu 18.11.2008 r. został 

przyjęty jednogłośnie, przy 12 głosach za. 

 

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 
Janina Berger 

 


